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Protokół  

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z 
dnia 4 maja 2022 roku pod przewodnictwem p. Pawła Adriana Pecury - 
Przewodniczącego Komisji. 
Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

W posiedzeniu Komisji w dniu 4 maja 2022 r. udział wzięło 5 członków Komisji. 
Posiedzenie odbyło się z możliwością wykorzystania środków porozumiewania się na 
odległość oraz z zachowaniem wymogów sanitarnych określonych przez Ministra Zdrowia 
w związku ze stanem epidemicznym wywołanym COVID-19. ( Lista obecności załączona 
do protokołu) 

Proponowany Porządek Obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad i zatwierdzenie protokołów z ostatnich 
posiedzeń Komisji. 

2. Rozpatrzenie skarg i petycji. 

3. Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

4. Sprawy różne. 

AD 1. 
Przewodniczący Komisji p. Paweł Pecura dokonał otwarcia posiedzenia. Po 

przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji przedstawił 

proponowany porządek obrad, który został przyjęty: 

Jednogłośnie 5 głosami „za” 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

AD 2. 

Przewodniczący Komisji p. Paweł Pecura poinformował, że 22 marca 2022 r. 

wpłynęła skarga p. Teresy Dębowiak dotycząca złego stanu technicznego pralki, którą 

otrzymała od naczelnika Urzędu Miasta. Dodał, że w dniu 26 kwietnia 2022 r. skarżąca 

ponownie wniosła skargę w tej samej sprawie i odczytał jej treść. 

Wiceprzewodniczący Komisji p. Edward Podbielski zapytał, o którego konkretnie 

naczelnika Urzędu Miasta chodzi. 

Przewodniczący Komisji p. Paweł Pecura powiedział, że chodzi o p. Waldemara 

Skurzyńskiego pełniącego funkcję Naczelnik Wydziału Edukacji, Zdrowia, 

Spraw Społecznych w 2015 r. Przewodniczący poinformował, że z informacji, jakie uzyskał 

od Dyrektor MOPS, pralka została zakupiona z prywatnych środków naczelnika Urzędu 

Miasta i nieodpłatnie przekazana skarżącej. Dodatkowo Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej stale pomaga mieszkance, a zepsuta pralka ma zostać usunięta z mieszkania. 

Przewodniczący powiedział, że jego zdaniem skarżąca potrzebuje rozmowy i 

zainteresowania. 

Wiceprzewodniczący Komisji p. Edward Witold Podbielski zwrócił uwagę, że nie 

widzi winy urzędników w tej sprawie. Skarżąca powinna zlecić naprawę sprzętu lub go 

zutylizować, ponieważ jest to jej prywatna sprawa. Dodał, że jego zdaniem obie skargi 

powinny zostać uznane za bezzasadne. 
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Radny p. Mirosław Pędzich powiedział, że skargi p. Teresy Dębowiak są 

niezrozumiałe i trudne w interpretacji. Skarżąca pisze je od wielu lat i opisuję w nich swoje 

ciężkie życie prywatne. Otrzymała nowy sprzęt przekazany w dobrej wierze, a skarży się 

na jego zużycie. 

Radny p. Michał Kacprzak zwrócił uwagę, że w pismach brakuje konkretnych 

zarzutów. 

Przewodniczący p. Paweł Pecura stwierdził, że pisma nie mają charakteru skargi i 

uchwała w tej sprawie nie powinna zostać podjęta. Odpowiedź na pisma p. Teresy 

Dębowiak zostanie przesłana w formie pisemnej.. Członkowie Komisji zaakceptowali 

powyższą propozycję bez uwag.  

Przewodniczący Komisji p. Paweł Pecura poinformował, że wpłynęła skarga p. 

Teresy Konarzewskiej w sprawie bezczynności Burmistrza Miasta. Skarżąca wskazuje na 

brak odpowiedzi na jej pismo złożone do Urzędu Miasta w dniu 8 stycznia 2022 r. Pismo 

dotyczyło sytuacji na ul. Zagłoby związanej z prowadzoną tam budową „ośrodka zdrowia”. 

Odpowiedź na pismo została przesłana skarżącej, ale nie został dochowany termin 

odpowiedzi. 

Wiceprzewodniczący p. Edward Podbielski powiedział, że jego zdaniem skarga 

powinna zostać uznana za bezzasadną, ponieważ ostatecznie skarżąca  odpowiedź 

otrzymała. Skarżąca opisuje wzmożony ruch na ul. Zagłoby spowodowany budową 

„ośrodka zdrowia”. Budynek został tam usytuowany zgonie z obowiązującymi przepisami, 

plan zagospodarowania przestrzennego umożliwia budowę obiektu do prowadzenia 

działalności w tym miejscu. 

Radny p. Mirosław Pędzich zapytał, w którym miejscu został usytuowany parking 

dla nowy wybudowanego „ośrodka zdrowia”. 

Radny p. Michał Kacprzak powiedział, że parking został usytuowany na działce 

inwestorki. 

Wiceprzewodniczący p. Edward Podbielski zwrócił uwagę, że termin został 

przekroczony, ale nie można stwierdzić bezczynności Burmistrza, ponieważ ostatecznie 

skarżąca otrzymała odpowiedź. 

Przewodniczący Komisji p. Paweł Pecura powiedział, że odpowiedź na pismo 

skarżącej została wysłana dn. 15 marca 2022 r., a skarga na bezczynność Burmistrza p. 

wpłynęła do Urzędu Miasta dn. 16 marca 2022 r. 

Radny p. Michał Kacprzak uznał, że skarga p. Teresy Konarzewskiej jest zasadna. 

Skarżącej zależało na załatwieniu spraw bez zbędnej zwłoki i udzielania odpowiedzi na 

pisma w terminach przewidzianych w przepisach prawa. Radny zwrócił uwagę, że prace 

budowlane przeprowadzone przy ul. Zagłoby spowodowały duże zniszczenia nawierzchni i 

chodników jak na ul. Kolarskiej. Inwestor powinien partycypować w kosztach naprawy 

zniszczeń spowodowanych przez sprzęt ciężki. 

Wiceprzewodniczący p. Edward Podbielski zaproponował wizję lokalną na ul. 

Zagłoby. 
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Radna p. Beata Hermana powiedziała, że wymiana korespondencji ze skarżącą 

odbywała się regularnie i nie można mówić o bezczynności Burmistrza Miasta. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 

głos „wstrzymujący się” uznała skargę za bezzasadną. 

Stosowny projekt uchwały zostanie sporządzony na następne posiedzenie. 

Przewodniczący Komisji p. Paweł Pecura poinformował, że dn. 3 marca 2022 r. 

wpłynęła petycja od Cechu Zdunów Polskich w sprawie naprawy programu ochrony 

powietrza. (Uchwała Nr 115/20 Sejmiku Województwa Mazowieckiego z dnia 8 września 

2020 r.) Dodał, że powinna ona zostać skierowana do organu właściwego, przez który 

została podjęta. 

Komisja jednogłośnie stwierdziła, że petycję należy skierować do Sejmiku Województwa 

Mazowieckiego. 

Stosowny projekt uchwały zostanie sporządzony na następne posiedzenie. 

AD 3. 

Przewodniczący Komisji p. Paweł Pecura odczytał treść sprawozdania z prac 

Komisji. 

SPRAWOZDANIE 

z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2021 rok 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji liczy 5 członków Komisji. W ciągu okresu 

sprawozdawczego Komisja odbyła 7 posiedzeń zgodnie z planem pracy Komisji na 2021 

rok, zatwierdzonym Uchwałą Rady Miasta Nr. XXIII/235/2021 z dnia 24 lutego 2021 r. 

Posiedzenia Komisji odbywały się stacjonarnie jak również w trybie zdalnym za pomocą 

środków komunikowania się na odległość zgodnie z art. 15 zzx ustawy z dnia 02.03.2020 

r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i 

zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych wywołanych nimi sytuacji kryzysowych. 

Komisja rozpatrywała: 

- petycję dot. szczepionek przeciwko COVID-19, 

- petycję w sprawie uchwalenia uchwały dot. szczepień na SARS-CoV-2, 

- petycję dot. nieudostępniania nieruchomości położonej przy ul. Mieczkowskiego pod 

budowę parkingu, 

- petycję dot. budowy ul. Olszynowej, 

- petycję dot. stanu technicznego budynku przy ul. 3 Maja, 

- skargę dot. działalności Burmistrza Miasta w zakresie wycięcia drzew. 

Wypracowane przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji opinie, wnioski oraz 

projekty uchwał przekładane były na sesjach Rady Miasta, a niektóre z nich o charakterze 

porządkowym, kierowane były bezpośrednio do Burmistrza Miasta. 

W obradach Komisji Skarg, Wniosków i Petycji udział brali: Burmistrz Miasta, Z-ca 
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Burmistrza Miasta, Sekretarz Miasta, Skarbnik Miasta, dyrektorzy i kierownicy 

poszczególnych jednostek i komórek organizacyjnych, w miarę potrzeb pracownicy 

Urzędu Miasta oraz inne osoby zainteresowane danym tematem. 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 

przyjęła przedstawione sprawozdanie. 

AD 4. 

Brak głosów w dyskusji.  

Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodniczący Komisji  

Paweł Adrian Pecura 

Sporządziła:  

Olga Gumiężna – Pomoc administracyjna 

Izabela Rejniak – Kierownik Biura Rady 


